
	  

	  

Protokoll	  från	  styrelsemöte	  
2012-‐09-‐18	  
Plats:	  Studiefrämjandet,	  Solna,	  kl	  18.30	  
	  

	  
Protokoll	  nr	  8.	  

	  

Närvarande:	  Lennart	  Larsson,	  Malou	  Wallén,	  Inga	  Dann,	  Ann	  Carlsson,	  Lotta	  Berntsson,	  
Therese	  Palm	  och	  Lars	  Magnusson	  

Anmält	  förhinder:	  Anne-‐Christine	  Stareborn	  och	  Christer	  Ljunggren	  

	  

1. Mötets	  öppnade	  
Orförande	  Lennart	  Larsson	  öppnade	  mötet.	  

2. Godkännande	  av	  dagordningen	  
Dagordningen	  godkändes.	  

3. Föregående	  mötesprotokoll	  
Föregående	  mötesprotokoll	  nr	  7	  godkännes.	  

4. Rapporter	  

• Ekonomi	  
Ekonomin	  är	  fortsatt	  god.	  	  

• Sektorer	  

AGILITY	  
Sektorn	  förbereder	  DM	  som	  går	  av	  stapeln	  den	  14	  oktober	  på	  
Stockholmsavdelningen.	  	  
	  

HUS	  
Styrelsen	  biföll	  förfrågan	  angåede	  HUS:s	  önskan	  om	  en	  betald	  
planeringskonferens	  för	  Lottie	  Gerdlin,	  Cilla	  Thorén	  och	  Lotta	  
Wennersten.	  

Styrelsen	  har	  godkänt	  att	  Olle	  Bernards	  och	  Inga-‐Lill	  Swahn	  får	  
gå	  ”Avsostningskurserna	  för	  lärare”	  samt	  att	  distriktet	  står	  för	  
kostnaden	  av	  dessa	  mot	  att	  de	  håller	  nästakommande	  kurs	  i	  
distriktets	  regi.	  



	  

Rallylydnad	  
Inget	  att	  rapportera.	  

PR/Info	  
Inget	  att	  rapportera.	  

RUS	  
Inget	  att	  rapportera.	  

TJÄNSTEHUND	  
Inget	  att	  rapportera.	  	  

TÄS	  
En	  deltagare,	  Jan-‐Ola	  Nyberg	  från	  Stockholmsdistriktet,	  åker	  under	  
helgen	  för	  att	  deltaga	  på	  Nordiska	  Mästerskapet	  i	  Bruks.	  
	  
	  

•	  	  VU-‐rapport	  
Man	  har	  beslutat	  att	  hundungdomar	  ska	  få	  delta	  på	  Rallylydnads	  DM	  även	  
om	  de	  saknar	  medlemskap	  i	  en	  aktuell	  SBK-‐lokalklubb.	  	  
	  
•	  	  Klubbar	  
Inget	  att	  rapportera.	  

•	  	  Arbetsgrupper	  inom	  styrelsen	  
Inget	  pågående.	  

5. Höstmötet	  
I	  kallelsen	  kommer	  två	  huvudsakliga	  frågor	  tas	  upp:	  ”Vad	  kan	  distriktet	  göra	  för	  
lokalklubbarna?”	  och	  ”Vill	  distriktets	  klubbar	  att	  vi	  anordnar	  NoM	  2015	  i	  Bruks,	  
och	  vem	  kan	  vara	  lämplig	  som	  general	  för	  evenemanget?	  ”.	  Kallelse	  skickas	  ut	  
senast	  v.	  39.	  
	  

6. NoM	  2015	  
Stefan	  Roos	  har	  tackat	  nej	  till	  att	  vara	  general	  för	  NoM	  2015.	  Det	  finns	  ett	  intresse	  
inom	  distriktets	  lokalklubbar	  att	  hålla	  NoM,	  men	  då	  måste	  först	  en	  general	  finnas	  
på	  plats.	  Denna	  fråga	  väcks	  på	  höstmötet.	  

	  
7. Inkommande	  och	  utgående	  handlingar	  

Inkommande:	  -‐	  	  
	  
Utgående:	  -‐	  	  

	  



	  

8. Övriga	  frågor	  
Prislista	  måste	  tas	  fram	  för	  utbildningar	  inom	  distriktet.	  Varje	  styrelsemedlem	  
med	  kontaktansvar	  gentemot	  sektor	  fick	  i	  ansvar	  att	  kontakta	  den	  
sektorsansvarige	  angående	  detta.	  

9. Nästa	  möte	  
16	  oktober	  2012.	  

10. Mötets	  avslutande	  

Mötet	  avslutades	  

	  

	  

	  

Lennart	  Larsson	   	   	   Therese	  Palm	  

Ordförande	   	   	   	   Sekreterare	  


